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Protokoll nr 2 från ordinarie möte den 26 februari 
2019 
Plats: Liljevalchs 
Rum: Konferensen 
Tid: 14:00 – 16:00  
Adress: Djurgårdsvägen 60 
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Anne Sjökvist, Hörselskadades förening i Stockholm 
Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 
Berit Vikner, SRF 
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm 
Gunilla Göran,ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm  
Louise Lindström, DHR 
Mia Modig, Dövas förening i Stockholm 
Närvarande tjänstemän: 
Mårten Castenfors, chef för Liljevalchs konsthall 
Eva Stenstam, handläggare kulturstrategiska enheten 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Två teckenspråkstolkar från Stockholmstolkarna 
Frånvarande: Ronald Hallgren, Kulturhuset/Stadsteatern AB   
Ola Larsson, arkivarie, Stadsarkivet. 
 
 
 
 
 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor 
        
   Stadsteatern – Kulturnämnden - Skönhetsrådet   
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Mötet inleddes med en visning av vårsalongen som Mårten 
Castenfors med sedvanlig entusiasm och espri höll i. Under 30 
minuter guidade  Mårten genom de olika visningssalarna och 
berättade om de olika bidragens bakgrund och historik.  

Eva Stenstam från kulturstrategiska enheten berättade inledningsvis 
om hur kulturförvaltningen är uppbyggd och organiserad med de 
olika avdelningarna inom förvaltningen. Därefter  visade Eva bilder 
som beskrev de olika utredningsuppdragen som ligger på 
förvaltningens bord att genomföra under 2019 och, hur rådet kan bli 
en tydlig remissinstans i samverkan med kulturstrategiska enheten.  

Som exempel nämnde Eva att ett av uppdragen blir att tillsammans 
med de övriga avdelningarna inom förvaltningen skapa en 
stadsövergripande kulturplan. Rådet tackade för värdefull 
information och ser mycket positivt på ett kommande samarbete 
med kulturstrategiska. Christer kommer vara den förmedlande 
länken mellan parterna. 

1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordning 

Ordförande Gunilla Göran öppnade mötet och hälsade 
alla välkomna.  

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna. Till justerare utsågs Anita Odell. 

 

3. Val av ordförande och vice ordförande.  

Rådet beslutade att vi sittande möte utse ordförande 
och vice ordförande. Rådet föreslog för kommande 
mandatperiod, Gunilla Göran till ordförande posten 
och Anne Sjökvist till vice ordförande. Båda 
accepterade och tackade för förtroendet. 

4. Checklistan. 
Kommer uppdateras, Mia Modig ansvarar för att det 
genomförs och blir klart till senast nästkommande 
möte. 
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5. Synpunkter på lokaler och och handlingars 
tillgänglighet. 
Inga direkta synpunkter framkom förutom att Berit 
Vikner, som ännu inte fått någon padda, önskar få 
dagordningen och föregående protokoll i 
pappersformat. Christer ansvarar för att Berit snabbt 
kann utkvittera en padda på förvaltningen. Den 
tillfälliga rampen upp till entrén får godkänt, en 
synpunkt var att hissen från utsidan varit avstängd 
under en längre period. 

 
6. Uppföljningsfrågor. 

 
6a) Rapport kring frågan om vilka av 
kulturförvaltningens verksamheter som erbjuder 
pictogram. Arbetet med denna uppgift pågår men är 
mer komplicerad och kräver mer tid. Louise 
återkommer med en rapport till nästa möte. 

 

7. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 5 
mars. 

Rådet önskade få en återkoppling på - utifrån möte 
och diskussion med HR-ansvarig på 
kulturförvaltningen - hur man inom förvaltningen 
strategiskt ska genomföra implementeringen av 
programmet för ”Delaktighet och Tillgänglighet”. 

Rådet vill veta, vad gäller ärendet om 
kvaliteutmärkelsen 2019, för enhet väst inom 
kulturskolan, gärna redovisar hur man arbetar med 
funktionshinderperspektivet i verksamheten. Är det 
något som inkluderas i jämställdhets och 
mångfaldsarbetet?  

8. Fastställa möte med nämnden den 28 maj. 
Rådet kommer sammanställa en uppdaterad frågelista 
som nämnden får ta del av, i god tid innan mötet. 
 

9. Övriga ombyggnadsprojekt. 
Christer informerade om att nya Stadsmuseet 
kommer invigas lördag den 27 april. Liljevachs 
tillbyggnad kommer stå klar i april 2021. 
 

 



4 
 

 
 

10. Synpunkter på inkomna remisser och motioner  
 

Rådet har inte mottagit några remiser eller motioner 
förutom den som mottogs idag som avser:  
Remiss av promemorian Förslag till en nationell 
institution för mänskliga rättigheter i Sverige. Rådet 
kommer ta del av och återkommer med synpunkter. 

 
11. Rapporter 

Den reviderade rapporten, ver. 2 - från konsulterna 
från företaget Ramböll om hur funktionshinderråden 
kan/bör omorganiseras inför framtiden, har ännu inte 
presenterats, rådet önskar se en tidsplan kring när 
detta kan ske. 
Christer har pratat med HR ansvarig på 
kulturförvaltningen om hur och när arbetet ska 
presenteras med kompetensförsörjningsplanen detta 
utifrån funktionshinderperspektivet, och vilka var 
utbildningsinstaser förvaltningen tänker genomföra. 
Förväntat svar ges under maj månad. 
 

 
 

12. Förslag på möteslokaler till HT 2019. 
Följande lokaler är tänkbara: Kungsholmens 
biblioten, Skönhetsrådet och 
Kulturhuset/Stadsteatern. 

 
 
  

13. Övriga frågor 
Louise visade en intressant artikel från tidningen 
Metro som beskrev olika funktionsnedsättningar.  
Till nästa möte, som äger rum den 16 april kommer 
balanslistan uppdateras. 
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Balanslista 2018 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 
kommentar 

 Gå in på jämför Stockholm -
http://www.stockholm.se/jamfor. 
Tillgängligheten presenteras 
med 9 olika ikoner per 
verksamhet. Finns det s.k. 
pictogram till varje verksamhet? 
Info om upplägget. 

Rådet 
 
 
 
 
Sekreteraren 

fortlöpande 

Vilka effekter har Gunnar 
Hägers rapport fått gällande 
Stadsmuseet, 
tillgänglighetsarbete 

Anne Sjökvist 
Klart vt 2019, rådet 
genomför ett 
studiebesök på plats 

Följa Stadsarkivets bygge i 
Liljeholmen. 
Information om bygget 
Studiebesök i Liljeholmen 

  Christer 

 Under 2019 
Peeter Mark fr Sta 
bjuder in. 
 

Skapa arbetsgrupper utifrån 
programmet ”Ett Stockholm för 
alla” 

Ordförande Pågående 

Hur ska rådet utveckla nya 
samarbetsformer med 
kulturförvaltningen? 

 Rådet  
 
 
 
 

Fortlöpande kontakt 
med och bevaka 
”Tjut” tillsammans 
med b.la, 
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på KUF. 
Gemensamma 
studiebesök 
 

Bevaka ombyggnad av 
Medborgarhuset. 

Lokalstrateg,  
Kulturförvaltningen 
PO Törnqvist 

Från jan -19 och 
framåt 

Framtagande av aktiviteter och 
indikatorer kopplade till målen i 
programmet för delaktighet 
gällande VP 2018. 

Rådet 

Under 2019 
Förslag till 
aktiviteter/indikatorer 
fastställs 
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Gunilla Göran ordf.              Anita Odell, justerare   
                      
 
 
Christer Nygren sekreterare 
 


